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Pan
Rafał Markwant
Radny Rady Miejskiej

W odpowiedzi na pisemną interpelację złożoną do Prezydent Miasta Łodzi                     
w dniu 18 sierpnia 2022 r. przez Pana Radnego, w sprawie obecności 
umundurowanych funkcjonariuszy Straży  Miejskiej w budynku klubowym RTS Widzew 
w Łodzi 12.08.2022 r. pragnę uprzejmie poinformować, co następuje.

Celem obecności umundurowanych, wyposażonych w środki przymusu 
bezpośredniego funkcjonariuszy Straży Miejskiej w budynku klubowym w dniu                      
12 sierpnia 2022 r. było zabezpieczenie ładu i porządku publicznego na obszarze                  
nie stanowiącym integralnej części terenu imprezy masowej. Zadania wykonywało 
dziewięciu umundurowanych pracowników Straży Miejskiej.

Obecność funkcjonariuszy Straży Miejskiej w Łodzi w budynku klubowym była 
uzgodniona z Policją w formie werbalnej podczas odpraw poprzedzających mecz 
piłkarski Widzew – Legia. 

                                                                         

                         Adam PUSTELNIK

Do wiadomości:

Pan Marcin Gołaszewski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi

Pani Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego




